

The House resolved itself into the said Committee.
Mr. Speaker left the Chair.
Mr. *Allsopp* took the Chair of the Committee.
Mr. Speaker resumed the Chair;
And Mr. *Allsopp* reported, that the Committee had gone through the Bill, and had made several amendments thereto, which he was directed to report to the House, whenever it shall be pleased to receive the same.
Ordered, That the Report be received to-morrow.

Then, on motion of Mr. *Davidson*, seconded by Mr. *Taschereau*,
The House adjourned.

Saturday, 14th March, 1818.

LOUIS ROY PORTELANCE, Esquire, Member for the East Ward of *Montreal*, having previously taken the Oath, according to Law, and subscribed, before the Commissioners, the Roll containing the same, took his seat in the House.

Mr. *Vanfelson*, accompanied by the other Messengers, reported to the House, that their Address of yesterday, to His Excellency the Governor in Chief, praying he would be pleased to issue his Warrant in favour of *William Lindsay*, Esquire, the Clerk of this House, to enable him to discharge the amount of Repairs done to, and Furniture purchased for the Rooms allotted for the use of the House of Assembly, and to enable him to discharge the Contingencies of this House for the current year, had been presented to His Excellency, and that he was pleased to say, that he would give directions that the desires of the House be complied with.

Report on the
Land Survey-
ors' Bill.

Mr. *Fournier*, from the Special Committee to whom was referred the Bill concerning Land Surveyors, and the Admeasurement of Lands, reported, that the Committee had gone through the Bill, and had made several amendments thereto, which he was directed to report to the House, whenever it shall be pleased to receive the same; and he read the Report in his place, and afterwards delivered it, with the Bill, in at the Clerk's Table, where the amendments were again read.

On motion of Mr. *Fournier*, seconded by Mr. *Vanfelson*,

The Bill refer-
red.

Ordered, That the said Bill and Report be referred to a Committee of the whole House.

Resolved, That this House will, upon Wednesday next, resolve itself into a Committee of the whole House, on the said Bill and Report.

On motion of Mr. *McCord*, seconded by Mr. *Déligny*,

Ordered, That the Order of the Day, for the House in Committee, on the Bill to facilitate the recovery of small debts in certain parts of this Province, which was lost by the adjournment of the House, on the seventh instant, be revived.

Resolved, That this House will, upon Wednesday next, resolve itself into a Committee of the whole House, on the said Bill.

On motion of Mr. *Viger*, seconded by Mr. *Malbauf*,

House in Com-
mittee on Wi-
dow Rottot's
Petition.

Ordered, That the Order of the Day, for the House in Committee, on the Report of the Special Committee to whom was referred the Petition of Dame Widow *Rottot*, which was lost by the adjournment of the House on Wednesday last, be now revived.

The House accordingly resolved itself into the said Committee.

Mr. Speaker left the Chair.

Mr. *Bruneau* took the Chair of the Committee.

Mr. Speaker resumed the Chair;

And Mr. *Bruneau* reported, that the Committee had come to several Resolutions, which he was directed to report to the House, whenever it shall be pleased to receive the same.

And Mr. Speaker having put the question, Shall the Report be received upon Monday next?

The

La Chambre s'est en conséquence formée en Comité.
Mr. l'Orateur a laissé la Chaire.
Mr. *Allsopp* a pris la Chaire du Comité.
Mr. l'Orateur a repris la Chaire;
Et Mr. *Allsopp* a fait rapport que le Comité avoit passé le Bill, et y avoit fait plusieurs Amendemens, dont il avoit ordre de faire rapport à la Chambre, lorsqu'il lui plaira de les recevoir.
Ordonné, Que le Rapport soit reçu demain.

Alors, sur Motion de Mr. *Davidson*, secondé par Mr. *Taschereau*,
La Chambre s'est ajournée.

Samedi, 14^e. Mars, 1818.

LOUIS ROY PORTELANCE, Ecuyer, Membre pour le Quartier Est de *Montréal*, ayant préalablement prêté le Serment, conformément à la Loi, et souscrit, devant les Commissaires, le Rôle qui le contient, a pris son Siège dans la Chambre.

Mr. *Vanfelson*, accompagné des autres Messagers, a fait rapport à la Chambre que son Adresse d'hier à Son Excellence le Gouverneur en Chef, priant Son Excellence de vouloir bien faire sortir son *Warrant* en faveur de *William Lindsay*, Ecuyer, Greffier de cette Chambre, pour le mettre en état de payer le montant des réparations et de l'ameublement des Chambres accordées pour l'usage de la Chambre d'Assemblée, et pour le mettre en état de défrayer les dépenses contingentes de cette Chambre, pour l'année courante, avoit été présentée à Son Excellence, et qu'il lui avoit plu de donner pour réponse qu'elle donneroit ordre que les désirs de la Chambre fussent remplis.

Mr. *Fournier*, du Comité Spécial auquel a été référé le Bill concernant les Arpenteurs et la mesure des terres, a fait rapport que le Comité avoit passé le Bill, et y avoit fait plusieurs Amendemens, dont il avoit ordre de faire rapport à la Chambre, lorsqu'il lui plaira de les recevoir: Et il a lu le Rapport à sa place, et ensuite l'a remis, avec le Bill, à la Table du Greffier, où les Amendemens ont été lus de nouveau.

Rapport sur le
Bill des Arpen-
teurs.

Sur Motion de Mr. *Fournier*, secondé par Mr. *Vanfelson*,

Ordonné, Que ledit Bill et le Rapport soient référés à un Comité de toute la Chambre. Le Bill référé.

Résolu, Que, Mercredi prochain, cette Chambre se formera en Comité de toute la Chambre sur ledit Bill et le Rapport.

Sur Motion de Mr. *McCord*, secondé par Mr. *Déligny*,

Ordonné, Que l'Ordre du jour pour que la Chambre se forme en Comité sur le Bill pour faciliter le recouvrement des petites Dettes, dans certaines Paroisses de Campagne, perdu par l'ajournement de la Chambre, le sept du courant, soit rétabli.

Résolu, Que, Mercredi prochain, cette Chambre se formera en Comité de toute la Chambre sur ledit Bill.

Sur Motion de Mr. *Viger*, secondé par Mr. *Malbauf*,

Ordonné, Que l'Ordre du jour pour que la Chambre se forme en Comité sur le Rapport du Comité Spécial auquel a été référée la Pétition de Dame Veuve *Rottot*, perdu par l'ajournement de la Chambre Mercredi dernier, soit maintenant rétabli.

Chambre en
Comité sur la
Pétition de la
Veuve Rottot

La Chambre s'est en conséquence formée en Comité.

Mr. l'Orateur a laissé la Chaire.

Mr. *Bruneau* a pris la Chaire du Comité.

Mr. l'Orateur a repris la Chaire;

Et Mr. *Bruneau* a fait rapport que le Comité avoit passé plusieurs Résolutions, dont il avoit ordre de faire rapport à la Chambre, lorsqu'il lui plairoit de les recevoir.

Et Mr. l'Orateur ayant mis la question:

Le Rapport sera-t-il reçu Lundi prochain?

La